
Bestyrelsesmøde Køge Havkajak d. 20. januar 2025 

 

Tilsted: Nina, Lotte, Claus, Jette  

Dagsorden: 

1. Godkendelse af ref. fra sidst 

2. Henvendelse fra Køge sejlklub 

3. Kyndelmisse d. 7. februar 

4. Fondsmidler 

5. Svømmehal  

6. Generalforsamling 

7. Nye medlemmer i 2025 

 

Ad 1: Referat godkendt 

Ad 2: Vicki fra ungdomsholdet i sejlklubben har henvendt sig til Nina, da 

havnefogeden Kenneth har gjort hende og sejlklubben opmærksom på, at 

kommunen ejer alle grunde og på sigt vil hjemtage dem. Derfor vil det være 

hensigtsmæssigt at der tænkes nye tanker ift. de klubber der bruger havnen.  

Der nedsættes nu arbejdsgrupper klubberne imellem ift at søge fondsmidler evt. til 

et fælleshus med diverse aktiviteter. 

Første møde er d. 27. januar kl. 19 i sejlklubben hvor Nina og Claus B. deltager. Claus 

G. vil blive spurgt om han også vi deltage.   

Ad 3: Kommunen køber i år lysdragter til alle der deltager. Det falder desværre 

sammen med, at det er den dag vi har svømmehallen. Det er derfor besluttet at 

svømmehallen prioriteres i år.  

Ad. 4: Vi har fået penge til førstehjælpskursus fra Trygfonden som afholdes d. 25. 

februar kl 17-21 

Vi har modtaget 17.000 kr. fra Trygfonden til sikkerhedsudstyr som kan tages med på 

tur og til den som har vagten på klubaftenerne. Vi har nu to færdig pakkede poser 

som er lige til at tage med når vi skal på vandet. 

Der er kommet afslag fra SparNord på en trailer. 



Ad 5: Bestyrelsen har beslutte at svømmehallen er forbeholdt klubbens egen 

medlemmer og at vi ikke invitere eventuelle medlemsklubber med fra andre 

kommuner.   

Der har være en svømmehal dag med deltagelse af 17 medlemmer. Vi havde Per 

Malik med som rulleinstruktør og det var en rigtig god oplevelse for alle. Vi inviterer 

ham derfor igen d. 7. marts. 

Ansøgning til kommende svømmehals tider er d. 28. februar  

Ad 6: Formands- og kassererposen er glædende for 2 år  

Fra 2026 er næstformandsposten og de 2 bestyrelsesmedlemmer gældende for 2 år  

Formand Claus Bang Hansen ønsker ikke genopstilling, men vil gerne stille op som 

suppleant.  

Nina vil gerne stille op til formand hvilket forudsætter, at en anden stiller op til 

kassererposten 

På valg er: Formand, næstformand og kasserer  

Ad 7:  Det besluttes, at tirsdag aften er for nye klubmedlemmer, der skal have IPP2 

Derudover er der også klubaften om torsdagen og vagtordningen fortsætter, for at 

sikre at der altid er en erfaren roer både tirsdag og torsdag.  

Åbent hus i svømmehallen d. 4. april. Vi slår det op på Facebook og booster det 

derfra. Nina og Jette gør det i løbet af februar 

  

   

 

 

 

 

 

 

 


